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Z A P I S N I K 
s 15. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
10.03.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Katarina Mihelčić, dogradonačelnica 
Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada 
Delnica; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Davorka Grgurić, voditeljica 
Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, 
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice; Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za proračun i 
financije; Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra Delnice; Zvezdana Jerković, 
ravnateljica DV Hlojkica. 
 
 
GORDANA PISKAČ 
 

- nema velikog pomaka vezano za opskrbu električnom energijom. 
- vezano uz elementarnu nepogodu, poslali smo mail-om tablice i konačno izvješće. 
- u tijeku je javna rasprava za izmjene i dopune tri plana: Velike i Male Polane te K3 

Lučice.  
- ovaj tjedan radit će se na dovršenju plana rada Jedinstvenog upravnog odjela te na 

izvješću po osnovi tog plana za proteklu godinu. 
- aktivnosti vezane uz sanaciju deponija Sović Laz – javili su nam se iz Fonda za zaštitu 

okoliša i energetsku učinkovitost te traže sastanak u četvrtak u 14,00 sati. 
- imat ćemo sastanak sa „Komunalac“ d.o.o. vezano za izgradnju infrastrukture u 

Supilovoj ulici, odvoz otpada s cijelog područja grada Delnica i izgradnja vodovoda u 
kanalu zajedno s HEP-om. 

 
 
DARIO MEDVEDEC 
 

- adekvatnu površinu dimenzija potrebnih za projekt „Labirint“ u krugu objekata kojima 
upravlja GSC d.o.o. nismo našli. 

- tijekom vikenda imali smo posjet male škole hokeja „Medveščak“ s 40 djece 20 
roditelja. 

- u sportskoj dvorani je održan turnir u košarci u organizaciji „Košarkaškog kluba 
Delnice“. 



- u Muzeju šumarstva, lova i ribolova u Brodu na Kupi imali smo posjet dvije grupe. 
- zamolio bih da nam se dostave dodatne informacije oko organiziranja uskršnjih dana u 

Delnicama kako bismo na vrijeme sagledali aktivnosti koje treba poduzeti GSC d.o.o. 
- u izradi je web stranica GSC-a. 

 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- ovaj tjedan nastavit ćemo prema mjesečnom planu i rasporedu. 
 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

- lijepo vrijeme ovaj tjedan iskoristit ćemo da s djecom što više boravimo u prirodi i da 
očistimo prostor oko vrtića. 

- u petak nam je stigao novi namještaj. 
- u četvrtak je iz Ureda državne uprave došao službeni dopis kojim se traži da se u roku 

od 30 dana treba očitovati sanitarni inspektor i inspektor zaštite na radu vezano za 
zaštitu radijatora u novom prostoru vrtića pa bih molila da se to što prije napravi. 

 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- ovaj tjedan radimo obradu turističkog prometa za veljaču prema Državnom zavodu za 
statistiku.  

- što se tiče turističke članarine, stiglo je izvješće Porezne uprave pa sada možemo 
provjeriti točnost onoga što je već pripremljeno zajedno s boravišnom pristojbom. 

- predstoje nam manifestacije: koncert „Za Gorski kotar“ i „Gorski kotar u metropoli“. 
Imamo prijavljena obiteljska poljoprivredna gospodarstva i druge obrtnike koji žele 
izložiti svoje proizvode u Zagrebu. 

- moji izvještaji za godišnje financijsko izvješće za 2013. biti će završeni ovaj tjedan. 
- razradu pojedinosti Statuta Turističke zajednice učinit ćemo s Vama. Ivica Knežević-

kada će biti sjednica Nadzornog odbora? Irena Vučenik Šostik-sjednica će biti nakon 
što završim godišnje financijsko izvješće. 

 
 
TD RISNJAK d.o.o. - NIKOLA MUVRIN 
 

- ovaj tjedan ćemo iskoristiti lijepo vrijeme da intenziviramo radove u parku. Mali park 
smo sanirali. 

- priredbe u Radničkom domu redovito se održavaju. 
- vrše se pripreme za uređenje fasade i krovišta na Radničkom domu. Ivica Knežević – 

treba staviti u plan čišćenja područje koje se nalazi iza „Konzuma“ kad se prijeđe 
pruga. Dobio sam informaciju da je kod nekog od posljednjih ispraćaja pikhamer 
razbio feral na jednom grobu pa molim da se to riješi. Gordana Piskač – kada planirate 
početi s čišćenjem cesta od pijeska? Nikola Muvrin – planiramo nabaviti mali stroj 
koji bi nam olakšao čišćenje. Trenutno nam je saniranje posljedica od elementarne 
nepogode prioritet. 

 
 



 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- danas ćemo krenuti s asfaltiranjem rupa na cesti. Nakon kolegija izvršit ću kontrolu na 
terenu. 

- ovaj tjedan bi trebalo analizirati drugostupanjsko rješenje i presudu Upravnog suda za 
komunalni doprinos za Auto-ceste. 

- obavljamo popratne radnje vezane uz popis imovine. 
- izvršene su prijave sadnica, popis smo proslijedili da se izvrši narudžba. 
- uplatnice za komunalnu naknadu su poslane. 
- zaprimila sam zahtjev za obračun komunalnog doprinosa za „Lidl“ vezano za 

promjenu u projektu. 
 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- nabavljamo lektiru za osnovnu i srednju školu prema njihovim popisima. 
- ovaj tjedan obići ću korisnike staračkog doma u Delnicama, popisati knjige koje žele i 

besplatno ih učlaniti u knjižnicu. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 
 

- uz redovne aktivnosti fokus je na Izjavi o fiskalnoj odgovornosti. 
- radi se također na godišnjem izvješću o nepravilnostima koje moramo završiti do 

31.03.2014. 
 
 
TOMISLAV MRLE 
 

- ovaj tjedan je u planu potpisivanje svih akata sa sjednice Gradskog vijeća kao i 
njihova dostava bilo da se radi o nadzoru ili nadležnim subjektima te izrada najprije 
izvatka iz zapisnika a zatim i samog zapisnika. 

- također planiramo poduzeti sve potrebne aktivnosti vezane uz organizaciju 
konstituirajućih sjednica Savjeta mladih i Vijeća za prevenciju kriminaliteta. 

- ovaj tjedan je u planu izrada radnog materijala o socijalnoj skrbi; također donošenje 
konačnog programa za Stručno osposobljavanje za rad bez zasnivanja radnog odnosa 
za ovu godinu.  

 
 
 
Sjednica je završila u 8,50. 
 
 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 


